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Nyhedsbrev – oktober 2019: Fra bestyrelsen, til medlemmer, forældre, venner, trænere, holdledere og andre frivillige i HIF.  

Hermed lidt information og stauts på forskellige ting vi arbejder med og som har betydning for klubben. De sportslige resultater er 
der bevidst ikke skrevet noget om her, der henvises til de forskellige Facebook sider og www.hvalsoeif.dk, hvoraf dette fremgår.  
Som altid vil vi gerne starte med at takke alle frivillige i klubben. Det er jeres uvurderlige arbejde, som får klubben til at køre 
rundt. Jeres indsats er fantastisk – tak for det. 
 

Status på forskellige udvalgte ting: 
Ny drifts- og 
administrationsaftale 
med Lejre kommune 
fra 1/1 2020 
 

Lejre kommune harmoniserer pr. 1. januar 2020 alle driftsaftaler i kommunen og det i klassisk kommunal 
stil med et ønske om at spare penge. Pt. ser det ud som om betydningen for HIF er en nedgang i tilskuddet 
på ca. 50% eller ca. 100.000 kr. og det er voldsomt for klubben. HIF bærer dermed ca. 2/3 af den samlede 
besparelse i Lejre kommune på dette område og det undrer os naturligvis. Tilskuddet og harmoniserings-
nøglen fra og med 2020 er alene antallet af kvadratmeter af ens klubhus, og ikke i forhold til den aktivitet 
man har i lokalerne. Altså samme tilskud uanset om man har 1.000 brugere/gæster om året eller som HIF 
+1.000 brugere/gæster om ugen i det travle måneder. Argumentet fra kommunen er, at det er samme 
vedligeholdelses sats der bruges for skoler i kommunen. Dette på trods af det ikke kun er vedligeholdelses 
omkostninger der skal dækkes, men også løbende driftsomkostninger. (Det er vores opfattelse, at valget 
er bestemt af, at kommunen så ikke behøves tage stilling til aktiviteten og at det passer med 
målsætningen for den samlede besparelse på 150.000 kr.). Vi er forsat i dialog med kommunen omkring 
dette og arbejder benhårdt på at dette ikke bliver den endelige realitet, men det ser ikke just positivt ud. 
Da vi ikke ser reelle eller ønsker om at sænke ”serviceniveauet” for vores medlemmer, er en sandsynlig 
konsekvens nok en indstilling til HIF-generalforsamlingen i foråret 2020 om en kontingentstigning for alle 
medlemmer. Mere information følger.  

HIF-loppemarked 
 

Afholdt lørdag den 19. oktober 2019 i Hvalsø hallerne. Alle stande var udsolgte og der var mere end 1900 
besøgende. En stor succes og stor tak til teamet bag – det er dælme godt gået 

Lejre 
Mesterskaberne i 
indefodbold 

3. og 4. januar 2020 afholdes igen Lejre Mesterskaberne i inde fodbold. Invitationer på vej ud. Alle HIF 
opfordres til at deltage – det er gratis at deltage for HIF hold. 

Julefrokost for alle 
frivilligere trænere og 
ledere mv. 

Som sidste år afholdes der julefrokost for alle HIF’s trænere, ledere og andre frivillige (+ deres bedre 
halvdel). Dette sker den 21. december  

Fodboldskole 2020 Nyt koncept for fodboldskolen med https://www.prodefending.com/ aftale er indgået og  
vi forlænger dermed ikke aftalen med DBU.  

Forbedringer på 
anlæg og klubhuset  

• Udbygning af terrassen ved klubhuset er afsluttet.  
• Info skærm forventes etableret i klubhuset inden jul 
• Endnu en container er købt og placeret ved klubhuset og opbevaringsplads dermed udvidet  
• Ny stor sponser tavle opsat i klubhuset 

Andet….. • Søger fonde mv. omkring etablering af multibane ved klubhuset (Tilsagn indtil videre: 300 tkr. Vi 
skal bruge 700 tkr). 

• Forsat samarbejde med Hvalsø Skole – Fodboldtræning fra august for 4.-5. klasser i skoletiden 2 
gange/uge 

• Målmandstræning - Er startet op i august fra U11 op og forsætter igen til foråret 
• Forsat arbejde med og omkring ”Bevæg dig for livet” og Lejre Idrætsunion 
• Indkøb af boldkanon til brug for træning til alle hold (og afholdt kursus i brugen af denne)  
• Forsat samarbejde med FC Roskilde: Billetter til 1. divisionskampe, spiller og trænerudvikling 
• Enkelt nye produkter på HIF Web shop på www.hvalsoeif.dk med HIF spiller og træningstøj og 

merchandise  
• Stopper samarbejdet med Billedekspressen – Billeder af spillere, trænere og ledere i HIF. Aftalen 

forlænges ikke for 2020, da det er bestyrelsen vurdering at Billedekspressen ’s fremgangsmåde 
med at sælge portrætfoto til de enkelte spillere er lige aggressiv nok.    

Har du spørgsmål eller kommentarer er du altid velkommen.  

Med sportslige hilsener  
Bestyrelsen, Hvalsø IF Fodbold   
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